

《单词百科:regard...as...是什么意思?regard...as...怎么发音?regard...as...的解释和用法》

英语单词regard...as...是什么意思?regard...as...怎么读?regard...as...怎么发音?简答网为您整理了regard...as...的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



regard...as...的意思

1、认为…是…;

regard...as...的双语例句

1、 Why should non-native speakers bother with what native speakers regard as correct?

非 英语母语人士为什么要在意英语母语人士的看法 呢?

2、 Bean curd is now regard as a healthful diet.

豆腐现在被认为是有益于健康的食物.

3、Content shedding management can regard as catenary government, pass effective control of whole and management.

物流管理可视为供应链管理, 通过整体的有效控制和管理.

4、All of the following I would regard as misconceptions.

下面列举的我认为都是错误的.

5、In doing my reading, I often mark out what I regard as important in a book.

读书的时候, 常在书上把我认为要紧的处所标出.

6、Shaoxing wine is regard as the national wine.

绍兴酒被看作国酒.

7、With such self-regard as you display, what room is left for the public's love?

像你这样表现自私的人心里哪里还放得下公众的爱戴?

8、True, this means considering changes you regard as unwise and uninteresting ideas.

是的, 这就意味着要考虑改变你认为不明智和无趣的想法.

9、And we regard as unjust, the exclusion of black boys the military and naval training schools.

我们认为, 将黑人子弟排除在陆军和海军训练学校门外, 是不公正的.

10、The disease of the eye can not regard as trifling matter!

眼睛的病可不要当作儿戏!

11、Do not carry applicant to exceed the time limit, regard as unqualified.

有非凡情况的应在限期期满前, 提出延期复查申请, 申述延期理由.

12、We regard as important the sentiment, therefore thousand tracks down!

我们看重感情, 所以千般追寻!

13、What would you regard as the lowest depths of misery?

你认为程度最浅的痛苦是 什么？

14、Setting up the evaluation model is regard as the core of HRM.

绩效评价工作的核心是建立评价模型.

15、When the results of DSA were regard as golden standard, the accuracy of MRA was 95.65 %.

以DSA为诊断标准, MRA诊断符合率为95.65%.

以上是简答网为您整理的regard...as...怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于regard...as...的用法、regard...as...的释义、regard...as...的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/regard...as...>

